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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 15. 2. 2021 

 

Přítomni v online jednání: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. 

Macková, Mgr. Mareček, prof. Medek, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. 

Willi  

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:   
➢ Vzhledem k tomu, že byl na žádost hejtmanů vyhlášen další nouzový stav, se pro chod a výuku 

na JAMU nic nemění. Stále se řídíme nařízeními platnými nově od 15.2.2021. 
➢ Rektor rekapituloval kroky, které vedení JAMU od začátku roku udělalo v úsilí o rozvolnění 

opatření omezujících uměleckou výuku pro absolventské ročníky: 
Dne 8. 1. 2021 byl v této věci odeslán dopis rektora a děkana DF ministrovi Plagovi. 
3. 2. 2021 se sešlo k tomuto problému ustavené tzv. užší kolegium, v tentýž den jsme obdrželi 
odpověď ministra, v němž byla vyjádřena podpora našemu požadavku.  
9. 2. 2021 podruhé jednalo užší kolegium a vyslovilo souhlas s druhým dopisem ministrovi, který 
byl den 10. 2. s podpisy rektora, děkanky HF a děkana DF odeslán.  
V reakci na tento dopis i na obdobný dopis rektora AMU náměstek Doleček v obsáhlejším mailu 
mimo jiné napsal: „Laboratorní, praktická či experimentální výuka může argumentovat režimem 
na výzkumných či průmyslových pracovištích, stejně jako lze argumentovat režimy právě např. 
v divadelních provozech. Fakticky tak musíme cílit právě k systému, kdy by veškeré tyto typy 
výuky pro poslední ročníky byly umožněny v tzv. 5. stupni. Jako důležitý argument vnímám 
deklaraci schopnosti zajistit pravidelné testování.“ 
Ve čtvrtek 11. 2. byly odeslány dopisy rektora: ministru zdravotnictví s argumentovanou žádostí o 
umožnění výuky absolventských ročníků a ministru kultury s žádostí o podporu těchto uvolnění 
při jednání vlády. 
Na 16. 2.rektor inicioval setkání všech rektorů VVUŠ, v jehož programu je také koordinace úsilí 
uměleckých škol o uvolňování opatření, o němž bude18. 2. jednat i 159. Plénum ČKR.   

➢ Následovala podrobnější rozprava o situaci ve výuce na obou fakultách a přípravě na různé 
varianty výuky do konce semestru. 

➢ Umělecká rada JAMU se ke Strategickému záměru a Plánu realizace vyjádřila bez připomínek, 
dokument bude tedy dle harmonogramu postoupen k projednání AS JAMU 

 
Informace kvestorky:   

➢ Testování studentů by bylo ideální, pan děkan Francán bude kontaktovat Podané ruce. 
➢ Ve sbírce zákonů bylo vydáno několik nařízení. Vše platí tak jak platilo do neděle. 
➢ Probrala dopodrobna čerpání finančních prostředků JAMU a představila nový rozpočet na rok 

2021 tak, jak byl předložen členům KR a je součástí tohoto zápisu. 
➢ Zdůraznila nutnost analyzovat výkonové ukazatele přinášející finance z ministerského rozpočtu a 

doporučila do budoucna nutnost provázat vnitřní tvorbu rozpočtu JAMU mnohem více s reálnými 
výkony. 
 

DF:  
➢ Děkan navázal na paní kvestorku s tím, že v prostorách Bohémy v Janáčkově divadle se chystá 

testovací centrum. 
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➢ Poděkoval za rozebrání rozpočtu v takové míře, jaké se mu bylo věnováno. 
➢ Kariérní postupy jsou na fakultách odlišné. Děkan Francán by ocenil vytvoření postupu, podle 

kterého by se sjednotily a kam by měly fakulty směřovat (mělo by být bodem příštího výjezdního 
zasedání rozšířeného kolegia – podotkl pan rektor). 

 
HF:  

➢ Vyjádřila se k návrhu rozpočtu: HF JAMU má jasně stanovenou personální politiku – také v 
oblasti habilitací. Může se zefektivnit, ale nestačí k řešení problematické mzdové situace. 

 
Informace pror. Mackové:  

➢ Uskutečnila se schůzka studijních proděkanů a kvestorky s prop. Mackovou týkající se 
současných možností výuky za nouzového stavu 

➢ Byly odsouhlaseny poplatky za přijímací řízení, prodloužení studium, studium samoplátců, 
habilitační a profesorské řízení apod.  

 
 
Informace pror. Medka:  

➢ Strategický záměr 2021+ a Plán realizace SZ 2021 byl zaslán k připomínkování UR JAMU, 
v polovině týdne bude vyvěšen na webu pro následné zasedání AS JAMU 

➢ Hodnocení FRVÚČ proběhlo v minulém týdnu.  
➢ CRP 2020 – finalizují se závěrečné zprávy  
➢ CRP 2021 – připomínkuje se návrh na přerozdělení financí v rámci JAMU po krácení 

některých projektů a budou probíhat první schůzky projektů 18+ 
 

Informace pror. Spilky:  
➢ Pro období 2021 – 2027 byl JAMU udělen status Erasmus Charter for Higher Education. Charta 

byla udělena všem veřejným VŠ v ČR. ZO předá k podpisu rektorovi. 
➢ Představil analýzu návštěvnosti veletrhu Gaudeaums, jehož poslední ročník proběhl virtuální 

formou. Webové prezentace škol si v roce 2020 prohlédlo 102 145 uživatelů, celkový počet 
návštěv bylo 272 312. Profil JAMU navštívilo na portálu Gaudeamus.cz během podzimních 
měsíců (říjen, listopad, prosinec) celkem 6 230 uživatelů. Navrhuje, aby v jarních měsících nebyla 
stránka JAMU v rámci veletrhu placena a byla obnovena při pravidelném podzimním pořádání 
veletrhu. Děkani obou fakult souhlasí s tímto postupem. 

➢ Informoval fakulty o online debatě "Kultura, věda a image státu: Veřejná a kulturní diplomacie 

ČR", která se uskuteční v živém vysílání ve čtvrtek 18. 2. 2021 od 11:00 na FB Českých 

center. Odkaz na přihlášení do debaty byl zaslán pracovníkům PR fakult. 
 

DnO – MgA. Petr:  
➢ Začala probíhat individuální konzultace v prostorách DnO 
➢ V min týdnu se zapojili do akce oživená výloha (akce Cirk La Putika), výstava dětí z kociánky ve 

foyer. 
 
Astorka – Bc. Hájková:  

➢ Aktuálně je na kolejích 45 studentů, zaměstnanci Astorky pracují se všemi nařízeními bez obtíží. 
 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 1. 3. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu Teams.   

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 


